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Abstract (en)
[origin: WO8704330A1] The support bar (1) is provided with two hooks (3, 4), one of which is located vertically above the center of gravity of the
device. The coat-hangers may be suspended from the holes (5) in the device. The device may be suspended by means of its two hooks (3, 4) to a
clothing suspension bar. Although the horizontal distance (a) is small, the device offers good access, visibility and convenience.

Abstract (fr)
Le dispositif de suspension de cintres (1) comporte deux crochets (3, 4) dont l'un est situé à la verticale du centre de gravité du dispositif. Les cintres
peuvent être suspendus dans des trous (5) du dispositif. Le dispositif peut être suspendu au moyen de ses deux crochets (3, 4) à une barre de
suspension de vêtements. En dépit d'un éloignement horizontal (a) faible des trous, on obtient un accès et une vue aisée des vêtements suspendus.
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